
Rada Miejska 
w Nowym Mieście Lubawskim 

 
P r o t o k ó ł   Nr  XV/2011 

 
z XV-tej sesji Rady Miejskiej  w Nowym Mieście Lubawskim, odbytej w dniu  
6 grudnia 2011 r. w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego. 
Sesję rozpoczęto o godz. 14:00  , a zakończono o godz. 16:00. 
Na ustawowy skład 15 radnych w sesji według listy obecności uczestniczyło 15 radnych . 
( Lista obecności stanowi zał. Nr 1 do protokołu).  
( Lista obecności gości stanowi zał. Nr 2 do protokołu). 
Obrady  prowadził -   Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja. 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
-  Burmistrz Miasta                                          -  Józef Blank 
-  Zastępca Burmistrza                                     -  Damian Artuszewski 
-  Skarbnik Miasta                                             -  Aneta Gołębiowska 
-  Sekretarz Miasta                                            -   Krzysztof Widźgowski 
-  Adwokat                                                        -  Tomasz Kwiatkowski 
-  Pracownik Urzędu Miejskiego:                     -  D. Osińska, D.  Sobaszkiewicz,               
                                                                              G. Orzeł, T. Rogoziński, A. Cieślewicz. 
                                                                               
Zatwierdzony porządek obrad: 
1.   Otwarcie sesji. 

- stwierdzenie quorum. 
2.  Wybór sekretarza obrad. 
3.  Przedstawienie porządku obrad. 
4.  Przyjęcie protokołu z XIV-tej sesji Rady Miejskiej. 
5.  Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta.  
6.  Interpelacje i wnioski. 
7.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr III/9/10 Rady Miejskiej w Nowym  
     Mieście Lubawskim z dnia 15 grudnia 2010 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej  
     Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na lata 2011-2021. 
8.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IV/13/10 Rady Miejskiej w  
     Nowym Mieście Lubawskim z dnia 30 grudnia 2010 r. w sprawie uchwalenia  
     budżetu  Gminy Nowe Miasto Lubawskie na  2011 r. 
9.  Uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej  Nowe Miasto Lubawskie  
     na lata 2011-2021:   
     1) uchwała Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie w  
     sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza  Nowego Miasta Lubawskiego  
     projekcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy  
     Miejskiej  Nowe Miasto Lubawskie na lata 2011-2021,   
     2) podjęcie uchwały. 
10.Uchwalenie budżetu miasta na 2012 rok: 
      1) wystąpienie Burmistrza Miasta, 
      2) uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie w  
          sprawie: 
          a) opinii o przedłożonym przez Burmistrza  Nowego Miasta Lubawskiego  
              projekcie uchwały budżetowej Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na 2012 r.,  
          b) opinii o możliwości sfinansowania deficytu budżetowego przedstawionego  w  
              projekcie uchwały budżetowej Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na 2012 r. 
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       3) opinia Komisji Budżetu i Finansów, 
       4) podjęcie uchwały. 
 11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji  
       podatkowych.  
 12. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia  zmian miejscowego planu  
       zagospodarowania przestrzennego miasta Nowe Miasto Lubawskie. 
 13.  Podjęcie  uchwały w sprawie zmiany uchwały NR XIII/82/2011 Rady     
       Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 4 października 2011 r. w sprawie  
       ustalenia stref płatnego parkowania, wysokości stawek opłat za parkowanie pojazdów    
       samochodowych na drogach publicznych w strefie płatnego parkowania, wysokości opłat  
      dodatkowych oraz sposobu ich pobierania.  
 14. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia oraz wyrażenia zgody na zawarcie umowy na  
       dofinansowanie projektu systemowego Gminy Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim  
       p.t. „ Indywidualizacja nauczania uczniów klas I-III w Gminie Miejskiej Nowe Miasto  
       Lubawskie” realizowanego w ramach priorytetu IX Rozwój wykształcenia  i kompetencji  
       w regionach, Działanie 9.1 Wyrównywanie szans edukacyjnych i zapewnienie wysokiej  
       jakości usług edukacyjnych świadczonych w systemie oświaty, Poddziałanie 9.1.2  
       Wyrównywanie szans edukacyjnych uczniów z grup o utrudnionym dostępie do edukacji  
       oraz zmniejszenie różnic w jakości usług edukacyjnych. 
15. Podjęcie uchwały  w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy Miejskiej Nowe  
      Miasto Lubawskie z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami  
       prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2012”. 
16.  Podjęcie uchwały w sprawie określenia warunków i trybu finansowania rozwoju sportu  
       przez Gminę Miejską Nowe Miasto Lubawskie. 
17. Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków  
       zespołu interdyscyplinarnego w Nowym Mieście Lubawskim oraz szczegółowych  
       warunków jego funkcjonowania. 
18. Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie ze  
      Związku Gmin Warmińsko-Mazurskich. 
19. Informacja o pracach komisji Rady Miejskiej. 
20. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski. 
21. Zakończenie sesji. 
Przebieg posiedzenia: 

Ad. pkt. 1 
Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja  dokonał otwarcia XV-tej sesji Rady Miejskiej 
stwierdzając na podstawie listy obecności, że w sesji uczestniczy wymagana liczba radnych, a 
więc obrady są prawomocne. 
Na wstępie odbyła się część uroczysta sesji. Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja w 
imieniu Rady Miejskiej i swoim podziękował, w związku z przypadającą  pierwszą rocznicą 
złożenia uroczystego ślubowania, Panu Józefowi Blankowi – Burmistrzowi Miasta za roczną 
współpracę, życząc dalszego zapału i zaangażowania  na rzecz rozwoju miasta i jego 
mieszkańców. Następnie delegacja radnych, wręczając symboliczny kwiat, złożyła gratulacje 
i wyraziła zadowolenie z dotychczasowej trudnej  i odpowiedzialnej pracy na stanowisku 
Burmistrza ,  życząc dalszych sukcesów. 
Pan Józef Blank - Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego podziękował za życzenia  
podkreślając, że udany, pierwszy rok tej kadencji był możliwy dzięki wspólnemu działaniu na 
rzecz Nowego Miasta Lubawskiego. 
Z kolei na sesji niespodziewanie zjawił się św. Mikołaj wręczając obecnym na sali upominki.  
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Ad. pkt. 2 
Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja  na sekretarza obrad zaproponował  radnego- 
Bogdana Cieplaka, który wyraził zgodę na kandydowanie. Rada Miejska przy 15 głosach „za”  
wybrała radnego – Bogdana Cieplaka na sekretarza obrad. 

Ad. pkt. 3 
Rada Miejska nie wniosła  zmian do porządku obrad. 
Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja  przedstawił porządek obrad XV-tej sesji Rady 
Miejskiej. 

Ad. pkt. 4 
Protokół z XIV-tej sesji Rady Miejskiej  był wyłożony do wglądu w pok. nr 36  Urzędu 
Miejskiego, jak również przed sesją, a radni mieli możliwość zapoznania się z jego treścią. 
Sekretarz obrad poprzedniej  sesji – radny K. Zgliczyński nie zgłosił uwag  do protokołu.  
Pozostali radni nie zgłosili uwag  do protokołu.  
Protokół z  XIV-tej  sesji  Rady Miejskiej został przez Radę Miejską przyjęty jednomyślnie  
(przy 15 radnych biorących udział w głosowaniu). 

Ad. pkt.5 
Informację z wykonania uchwał Rady Miejskiej w okresie między sesjami oraz o wydanych 
zarządzeniach Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego radni otrzymali wraz z 
zawiadomieniem na sesję, która stanowi zał. nr 3 do protokołu. 
Burmistrz Miasta –J. Blank przedstawił sprawozdanie  z działalności międzysesyjnej  w 
zakresie bieżącej działalności Burmistrza Miasta. 
Burmistrz Miasta – J. Blank zwrócił się do  Komendanta Powiatowego Policji o 
zaprezentowanie I Zastępcy Komendanta Powiatowego Policji – Jacka Drozdowskiego. 
Komendant Powiatowy Policji – M. Wójcik poinformował, że  z dniem 1.XII.2011 r.  
podinspektor Jacek Drozdowski  objął stanowisko I Zastępcy Komendanta Powiatowego 
Policji w Nowym Mieście Lubawskim. Zaprosił również radnych do nowo remontowanej  
Komendy Powiatowej Policji w Nowym Mieście Lubawskim. 
Następnie I Zastępcy Komendanta Powiatowego Policji – Jacek Drozdowski zaprezentował 
swoją sylwetkę. 

Ad. pkt. 6 
Radni zgłosili następujące interpelacje i wnioski w sprawie: 
Radny – J. Oelberg 
zabezpieczenia, w związku ze zbliżającą się zimą,  różnych poziomów chodników powstałych 
u zbiegu ulic  Mickiewicza Kościuszki i Mickiewicza- Mickiewicza. 
Radny – P. Jankowski 
Dzisiaj podejmujemy uchwałę budżetową . W projekcie zapisane są środki na  budowę  
przejścia kanalizacji sanitarnej  i sieci wodociągowej przez rzekę Drwęcę.   
Zapoznałem się z ekspertyzą Politechniki Gdańskiej. Wnioskuje o powołanie  komisji ds. 
zbadania przyczyny czy tylko siły natury  doprowadziły do przesunięcia koryta rzeki Drwęcy 
czy MPGK sp. z o.o. doprowadziło do podmycia koryta? Czy jest zasadne, aby koszty tej 
inwestycji całkowicie pokryć z budżetu miasta? Czy nie zawinił czynnik ludzki na skutek 
niewłaściwego składowania ziemi na brzegach po stronie prawej? Tym samym  koryto rzeki 
uległo przemieszczeniu, a następnie przekierowniu nurtu Drwęcy, który podmył filar. Chodzi 
o to, żeby powołać komisję składającą z radnych do zbadania zasadności finansowania tego z 
budżetu miasta. W ramach działań naprawczych należy ten wydatek pokryć z budżetu 
PGKiM sp. z o.o. 
Radny – A. Kłosowski 
Wnoszę o  odrzucenie tego wniosku, gdyż nie jesteśmy fachowcami w tej dziedzinie. 
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Radny –K. Hoppe 
Tym tematem zajmowała się komisja  ekspercka, która nie zostawiła suchej nitki na 
projektantach. Wnioskuję, aby następne posiedzenie Komisji Rozwoju Gospodarczego 
poświęcić tej kwestii i po zapoznaniu się podjąć decyzję. Chciałbym znać stanowisko władz 
miasta. 
Radny –P. Jankowski 
Wycofuje swój wniosek. Wnoszę o powołanie komisji eksperckiej do ustalenia przyczyn 
przesunięcia w okresie 10-letnim w ponadnaturalnej wielkości koryta rzeki, którego remont 
doprowadził do przyśpieszenia  erozji filarów estakady Drwęcy. 
Radny – A. Kłosowski 
Wnoszę o  odrzucenie tego wniosku. 
Burmistrz Miasta – J. Blank 
W ekspertyzie nie było nic utajnione. Komisja niech zapozna się  z tą ekspertyzą. Wytyczone  
kierunki trzeba realizować. 
Radny – J. Oelberg 
Zgłosił wniosek o odrzucenie wniosku radnego P. Jankowskiego o powołanie komisji 
eksperckiej do czasu przeanalizowania istniejących dokumentów przez wewnętrzną komisję 
Rady. 
Radny – P. Jankowski 
Moim celem nie było niewykonanie tego zadania, zaplanowanej w budżecie inwestycji, a 
wskazanie innego źródła niż budżet miasta na jego finansowanie. 
Z kolei Przewodniczący Rady Miejskiej –M. Deja poddał pod głosowanie wniosek radnego – 
P. Jankowskiego, który został odrzucony przy 1 głosie „za” i 14 przeciwnych, 
Radny – A. Kłosowski 
Wniosek o odrzucenie wniosku wycofuję. 
Radny – K. Hoppe 
Wycofuję swój wniosek. 
Radny – J. Oelberg 
Wnioskowałem o odrzucenie wniosku radnego P. Jankowskiego do czasu zbadania sprawy 
przez komisję Rady wszystkich  materiałów dotyczących tej kwestii. 
Z kolei Przewodniczący Rady Miejskiej –M. Deja poddał pod glosowanie wniosek radnego – 
J. Oelberga, który został przyjęty jednomyślnie ( przy 15 radnych biorących udział w 
głosowaniu). 

Ad. pkt.7 
Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie  zmiany uchwały Nr III/9/10 Rady Miejskiej w Nowym  Mieście 
Lubawskim z dnia 15 grudnia 2010 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na lata 2011-2021. 
Rada Miejska  jednomyślnie (przy 15 radnych biorących udział w głosowaniu)  podjęła 
uchwałę w tej sprawie. 
Uchwała Nr XV/90/2011 – stanowi zał. nr 4 do protokołu. 

Ad. pkt. 8 
Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – J. Oelberg przedstawił pozytywną opinię 
Komisji. 
Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie  zmiany uchwały Nr IV/13/10 Rady Miejskiej w Nowym Mieście 
Lubawskim z dnia 30 grudnia 2010 r. w sprawie uchwalenia budżetu  Gminy Nowe Miasto 
Lubawskie na  2011 r. 
Rada Miejska jednomyślnie  (przy 15 radnych biorących udział w głosowaniu) podjęła 
uchwałę w tej sprawie. 
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Uchwała Nr XV/91/2011 – stanowi zał. nr 5 do protokołu. 
Ad. pkt. 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej- M. Deja odczytał uchwałę Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie w sprawie opinii o przedłożonym przez 
Burmistrza Miasta Nowego Miasta Lubawskiego projekcie uchwały w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na lata 2012-
2021. Opinia stanowi zał. nr 6 do protokołu. 
 Z kolei Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy  Miejskiej 
Nowe Miasto Lubawskie na lata 2012-2021. 
Rada Miejska jednomyślnie  (przy 15 radnych biorących udział w glosowaniu) podjęła 
uchwałę w tej sprawie. 
Uchwała Nr XV/92/2011 – stanowi zał. nr 7 do protokołu. 

Ad. pkt.10 
     Uchwalenie budżetu miasta na 2012 rok: 

1) Burmistrz Miasta – J. Blank dokonał wprowadzenia do projektu budżetu miasta na rok  
     2012 r. wnosząc do Rady o przyjęcie przedłożonego projektu. 
2) Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja odczytał uchwały Składu Orzekającego  
    Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie  w sprawie opinii dotyczących: 

          a) wydania opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta Nowego Miasta      
              Lubawskiego projekcie uchwały  budżetowej na 2012 rok, 
          b) możliwości sfinansowania deficytu budżetowego przedstawionego przez Burmistrza  
              Nowego Miasta Lubawskiego w projekcie uchwały budżetowej na 2012 rok. 
            Opinie  stanowią zał. Nr  8-9 do protokołu. 

3)   Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – J. Oelberg przedstawił opinię Komisji  
      do projektu budżetu miasta na 2011 r. Opinia  stanowi zał. Nr 10 do protokołu. 
4)   Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej –  W. Kłosowski  odczytał  projekt uchwały w  
       sprawie uchwalenia budżetu Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na 2012 r.  
       Z kolei  Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja poddał pod głosowanie    
       projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Miejskiej Nowe Miasto  
       Lubawskie na 2012 r. 
       Rada Miejska jednomyślnie ( przy 14 radnych biorących udział w głosowaniu)  
       podjęła uchwałę w powyższej sprawie. 

             Uchwała Nr XV/93/10 – stanowi zał. nr 11 do protokołu        
Ad. pkt.11 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji  podatkowych.  
Rada Miejska jednomyślnie (przy 15 radnych biorących udział w głosowaniu) podjęła 
uchwałę w tej sprawie. 
Uchwała Nr XV/94/2011 – stanowi zał. nr 12 do protokołu. 

Ad. pkt.12 
Przewodniczący Komisji  Rozwoju Gospodarczego – K. Hoppe przedstawił pozytywną opinię 
Komisji. 
Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia  zmian miejscowego planu  
zagospodarowania przestrzennego miasta Nowe Miasto Lubawskie. 
Rada Miejska jednomyślnie (przy 15 radnych biorących udział w głosowaniu) podjęła 
uchwałę w tej sprawie. 
Uchwała Nr XV/95/2011 – stanowi zał. nr 13 do protokołu. 
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Ad. pkt.13 

Przewodniczący Komisji  Problematyki Społecznej – J. Szczepański przedstawił pozytywną 
opinię Komisji. 
Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie zmiany uchwały NR XIII/82/2011 Rady  Miejskiej w Nowym Mieście 
Lubawskim z dnia 4 października 2011 r. w sprawie  ustalenia stref płatnego parkowania, 
wysokości stawek opłat za parkowanie pojazdów   samochodowych na drogach publicznych 
w strefie płatnego parkowania, wysokości opłat  dodatkowych oraz sposobu ich pobierania.  
Rada Miejska jednomyślnie (przy 15 radnych biorących udział w głosowaniu) podjęła 
uchwałę w tej sprawie. 
Uchwała Nr XV/96/2011 – stanowi zał. nr 14 do protokołu. 

Ad. pkt.14 
Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie zatwierdzenia oraz wyrażenia zgody na zawarcie umowy na  
dofinansowanie projektu systemowego Gminy Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim  p.t. 
„ Indywidualizacja nauczania uczniów klas I-III w Gminie Miejskiej Nowe Miasto  
 Lubawskie” realizowanego w ramach priorytetu IX Rozwój wykształcenia  i kompetencji  
w regionach, Działanie 9.1 Wyrównywanie szans edukacyjnych i zapewnienie wysokiej 
jakości usług edukacyjnych świadczonych w systemie oświaty, Poddziałanie 9.1.2  
Wyrównywanie szans edukacyjnych uczniów z grup o utrudnionym dostępie do edukacji oraz 
zmniejszenie różnic w jakości usług edukacyjnych. 
Rada Miejska jednomyślnie (przy 15 radnych biorących udział w głosowaniu) podjęła 
uchwałę w tej sprawie. 
Uchwała Nr XV/97/2011 – stanowi zał. nr 15 do protokołu. 

Ad. pkt.15 
Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy Miejskiej Nowe Miasto 
Lubawskie z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami  prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego na rok 2012”. 
Rada Miejska jednomyślnie (przy 15 radnych biorących udział w głosowaniu) podjęła 
uchwałę w tej sprawie. 
Uchwała Nr XV/98/2011 – stanowi zał. nr 16 do protokołu. 

Ad. pkt.16 
Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie określenia warunków i trybu finansowania rozwoju sportu  przez Gminę 
Miejską Nowe Miasto Lubawskie. 
Rada Miejska jednomyślnie (przy 15 radnych biorących udział w głosowaniu) podjęła 
uchwałę w tej sprawie. 
Uchwała Nr XV/99/2011 – stanowi zał. nr 17 do protokołu. 

Ad. pkt.17 
Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków  zespołu 
interdyscyplinarnego w Nowym Mieście Lubawskim oraz szczegółowych warunków jego 
funkcjonowania. 
Rada Miejska jednomyślnie (przy 15 radnych biorących udział w głosowaniu) podjęła 
uchwałę w tej sprawie. 
Uchwała Nr XV/100/2011 – stanowi zał. nr 18 do protokołu. 
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Ad.pkt. 18 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie wystąpienia Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie ze Związku Gmin 
Warmińsko-Mazurskich. 
Rada Miejska jednomyślnie (przy 15 radnych biorących udział w głosowaniu) podjęła 
uchwałę w tej sprawie. 
Uchwała Nr XV/101/2011 – stanowi zał. nr 19 do protokołu. 

Ad.pkt.19 
Przewodniczący stałych komisji Rady Miejskiej przedstawili  informacje  o pracach komisji. 

Ad. pkt. 20 
Burmistrz Miasta – J. Blank w odpowiedzi na interpelację radnego –J. Oelberga  
poinformował, że zostanie zwrócona uwaga na zgłaszane przez radnego problemy 
występujące przy remontach (różne poziomy chodników) u zbiegu ulic  Mickiewicza 
Kościuszki i Mickiewicza- Mickiewicza. 

Ad. pkt. 21 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej – 
M. Deja zamknął obrady XV-tej sesji Rady Miejskiej. 
 
Sekretarz  obrad:                                                            Przewodniczący Rady Miejskiej                 
                                                                                                        
                                                                                                        Marcin Deja             
Bogdan Cieplak 
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